
Casa da Rosa Exclusive Offer – Terms and Conditions 

• This offer is only valid at Casa da Rosa, Galaxy Macau™; only one redemption is accepted per 
transaction. 

• The Galaxy Wellness Hub Adventure Card must be presented with a complete stamp to complete the 
redemption process. Each card can only be redeemed once. 

• This offer must be redeemed on or before October 15, 2025.  

• This voucher is non-transferable and cannot be resold, exchanged for cash or partially redeemed. 

• This voucher cannot be used in conjunction with any other promotional offers or discounts. 

• This voucher needs to be presented to our staff upon redemption; only original voucher is accepted. 

• New Galaxy Entertainment 2006 Company Limited and its affiliates (collectively, “Galaxy”) will not 
accept, replace or re-issue this voucher if it is defaced, torn, damaged, stolen or altered in any way. 

• Galaxy reserves the sole and absolute right to make the final decision in all matters and disputes 
relating to the use, validity and redemption of this voucher. Galaxy may in its sole and absolute 
discretion amend any of these terms and conditions at any time without recourse or prior notice. 

 

罗夫人咖啡馆专属礼遇 – 条款及细则 

• 此礼遇只适用于「澳門銀河™」罗夫人咖啡馆 ，每单只能换领一次。 

• 须出示完整盖印的银河型动场馆型动体验卡以完成换领手续。每张卡只能换领一次。 

• 此礼遇需于 2025年 10月 15日或之前使用，逾期无效。 

• 不可兑换现金，不可转售，不可作部分兑换及不可转让。 

• 不可与其他推广、优惠或折扣同时使用。 

• 请于兑换时出示型动体验卡之正本，让服务员进行核销，副本无效。 

• 新银河娱乐 2006有限公司及其附属公司 (以下简称「本公司」) 不会接受丶补发或重新发放任何经

损坏丶损毁丶被盗或被更改之优惠券。 

• 本公司保留修订任何条款或随时终止推广活动之所有权利，幷不作另行通知。倘有任何意见或争

论，则以本公司之决策为最终决定。  

  



gaga Exclusive Offer – Terms and Conditions 

• This offer is only valid at gaga, Galaxy Macau™; only one redemption is accepted per transaction. 

• The Galaxy Wellness Hub Adventure Card must be presented with a complete stamp to complete the 
redemption process. Each card can only be redeemed once. 

• This offer must be redeemed on or before October 15, 2025.  

• This voucher is non-transferable and cannot be resold, exchanged for cash or partially redeemed. 

• This voucher cannot be used in conjunction with any other promotional offers or discounts. 

• This voucher needs to be presented to our staff upon redemption; only original voucher is accepted. 

• New Galaxy Entertainment 2006 Company Limited and its affiliates (collectively, “Galaxy”) will not 
accept, replace or re-issue this voucher if it is defaced, torn, damaged, stolen or altered in any way. 

• Galaxy reserves the sole and absolute right to make the final decision in all matters and disputes 
relating to the use, validity and redemption of this voucher. Galaxy may in its sole and absolute 
discretion amend any of these terms and conditions at any time without recourse or prior notice. 

 

gaga专属礼遇 – 条款及细则 

• 此礼遇只适用于「澳門銀河™」gaga ，每单只能换领一次。 

• 须出示完整盖印的银河型动场馆型动体验卡以完成换领手续。每张卡只能换领一次。 

• 此礼遇需于 2025年 10月 15日或之前使用，逾期无效。 

• 不可兑换现金，不可转售，不可作部分兑换及不可转让。 

• 不可与其他推广、优惠或折扣同时使用。 

• 请于兑换时出示型动体验卡之正本，让服务员进行核销，副本无效。 

• 新银河娱乐 2006有限公司及其附属公司 (以下简称「本公司」) 不会接受丶补发或重新发放任何经

损坏丶损毁丶被盗或被更改之优惠券。 

• 本公司保留修订任何条款或随时终止推广活动之所有权利，幷不作另行通知。倘有任何意见或争

论，则以本公司之决策为最终决定。  

 

 


